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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Ovdagoddi/Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen, Formannskapet 

Dato: 12.09.2016 

Tid: 08:30 
 

 

 

 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

   

Knut Inge Store LEDER  

Hanne Iversen MEDL A 

Marit Kjærstad MEDL H/TVP 

Oddvar Betten Betten NESTL SV 

Bjarne Store-Jakobsen MEDL SFP 

 

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

   

   

   

   

   

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

   

   

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Marit Helene Pedersen 

Britt-Inger Olsen 

Rådmann 

Møtesekretær 
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Saksnr Innhold 

PS 65/16 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 66/16 Referater 
RS 13/16 

RS 14/16 

Utredning av Fylkesmannens fremtidige struktur 

Dokumentasjon til høring om fremtidig 110-sentral struktur i Finnmark 

PS 67/16 Oppstartsdokument vedr. kartlegging og verdsetting av friluftsområder i 
Nesseby kommune 

PS 68/16 Stortingsvalget og Sametingsvalget 2017 - Fastsetting av valgdag 

PS 69/16 Endring av selskapsavtale - IKA Finnmark IKS 
PS 70/16 Utbygging av 420kV kraftlinje videre til Varangerbotn 

 

 

 
Rett etter formannskapsmøtet vil det bli møte med Mietinen Maskin og befaring til Nyelv steinbrudd. 

 
 
 
 

PS 65/16 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.09.2016  

Behandling: 

 

Innkalling og saksliste godkjent. 

 

 

 

PS 66/16 Referater 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.09.2016  

Behandling: 

 

Referatene tatt til orientering. 

 

 

 

 

RS 13/16 Utredning av Fylkesmannens fremtidige struktur 

RS 14/16 Dokumentasjon til høring om fremtidig 110-sentral struktur i Finnmark 

 

PS 67/16 Oppstartsdokument vedr. kartlegging og verdsetting av friluftsområder i 

Nesseby kommune 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.09.2016  

Behandling: 

 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

1) Nesseby kommune vedtar kartlegging og verdsetting av friluftsområder i kommunen.  

2) Administrasjonen nedsetter en arbeidsgruppe som kartlegger friluftsområdene med utgangspunkt i veileder 

fra Miljødirektoratet 
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PS 68/16 Stortingsvalget og Sametingsvalget 2017 - Fastsetting av valgdag 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.09.2016  

Behandling: 

 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

Valgdagene for Stortings- og Sametingsvalget 2017 fastsettes til søndag 10. september og mandag 11. september.  

 

 

 

 

 

 

PS 69/16 Endring av selskapsavtale - IKA Finnmark IKS 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.09.2016  

Behandling: 

 

Fellesforslag: 

 

Tillegg i rådmannens innstilling, føyes til:  ……under forutsetning av at utbygginga av lagerkapasitet er nødvendig. 

 

Votering: 

 

Fellesforslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Nesseby formannskap/kommunestyre godkjenner forslag til endring av selskapsavtale for IKA Finnmark IKS slik 

det er fremlagt for representantskapet, under forutsetning av at utbygginga av lagerkapasitet er nødvendig.  

 

 

 

PS 70/16 Utbygging av 420kV kraftlinje videre til Varangerbotn 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.09.2016  

Behandling: 

 

Uttalelse fra Nesseby formannskap: 

 
 Nesseby formannskap krever at Statnett kommer i gang med å forlenge 420kv linja helt frem til 

Varangerbotn i Øst-Finnmark.  

Dette er et krav som alle kommunene i Øst-Finnmark gjennom Øst-Finnmark regionråd står bak.  

Fylkesmannen har også en rekke ganger pekt på at forsyningssikkerheten til og i Finnmark ikke er 

tilfredsstillende. Man løser ikke dette gjennom å stoppe utbyggingen av 420kv linja i Alta som det er 

varslet helt nylig.  

Vi opplever at strømforsyningen i Finnmark bokstavelig talt henger i en «tynn tråd» og vi er svært 

bekymret for at man skal få en stor alvorlig og uønsket hendelse som følge av strømbrudd i et kritisk 

øyeblikk.  
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Store og spennende industriprosjekter kan ikke realiseres i Finnmark og Øst-Finnmark uten denne 

viktige infrastrukturen. Man vet at en prosjektering og utbygging tar svært mange år så det er ingen 

tid å miste i forhold til planlagte prosjekter blant annet i Sør-Varanger kommune. Det er heller ikke 

mulig å utnytte vindkraftkonsesjonene som allerede er tildelt i Øst-Finnmark uten en slik 

kapasitetsøkning.  

I Barentshavet opp mot grenselinja så trappes letevirksomheten etter olje og gass opp.  

Sannsynlighet for at det vil bli gjort drivverdige funn er store. Man forventer at det vil bli  

industrietableringer i Øst-Finnmark som følge av dette. Imidlertid så må man ha god kapasitet i 

overføringsnettet hvis man skal bruke elektrisitet som kraftforsyning til disse etableringene. I dag er 

det ikke kapasitet i nettet for å få på plass noe særlig kraftkrevende næringsutvikling på land.  

Dette er svært beklagelig. 
 

 

 

 

Møtet hevet. 


